

January 12, 2024

NOTICE OF CALL

This notice is provided in compliance with Bylaw II of The Manitoba Teachers' Society.

The 105th Annual General Meeting of the Provincial Council of The Manitoba Teachers' Society will be held beginning at 8:30 AM on May 23, 24 and 25, 2024, at the RBC Convention Centre.

The Provincial Council consists of members of the current Provincial Executive and representatives named by Locals, the Council of School Leaders and the Éducatrices et éducateurs francophones du Manitoba. The number of delegates per Local entitled to attend Provincial Council is determined by the rules outlined in Bylaw II, Part I (1.7).

A handwritten signature in blue ink, reading 'Roland Stankevicius'.

Roland Stankevicius
Interim Executive Director

Le 12 janvier 2024

AVIS DE CONVOCATION

L'avis de convocation est diffusé en conformité avec le Règlement II de la Manitoba Teachers' Society.

La 105^e Assemblée générale annuelle du Conseil provincial de la Manitoba Teachers' Society aura lieu à 8 h 30 les 23, 24 et 25 mai 2024 au Centre des congrès RBC.

Le Conseil provincial est formé de membres du Bureau provincial actuel et des personnes représentantes nommées par les associations locales d'enseignantes et d'enseignants, le Conseil des chefs d'école et par les Éducatrices et éducateurs francophones du Manitoba. Le nombre de personnes déléguées par association locale d'enseignantes et d'enseignants ayant droit de participer au Conseil provincial est déterminé en conformité avec les règlements énoncés dans le Règlement II, Partie I, 1,7.

A handwritten signature in blue ink, reading 'Roland Stankevicius'.

Roland Stankevicius
Directeur exécutif par intérim